

CONTRACT ADDENDUM**Barn Restoration 139 March Road****NR127****June 26, 2018****Page 1 of 2****ADDENDUM No. 2****ADDENDA AU CONTRAT****Réhabilitation de granges 139 chemin March****NR127****Le 26 juin 2018****Page 1 de 2****ADDENDA no. 2**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

The Contract is amended / clarified as per the following:

1. Section 01 11 01 (Pay Item Description), Section 19 (Paint Metal Roof Sheathing):

Subsection .1 shall be deleted in its entirety and replaced with the following:

This item includes the supply and application of metal paint for the entire roof areas of all assets (top coat colour to be as selected by the NCC), and disposal of excess material at an approved site arranged and paid for by the Contractor.

2. For Tender Item #19 the paint coating system to be utilized shall be as follows:

- Direct-to-metal (DTM) Bonding Primer by Sherwin Williams;
- DTM Alkyd Enamel top coat by Sherwin Williams (colour to be selected by NCC);
- Surface Preparation and primer / paint application as per manufacturer's recommendations.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Le contrat est modifié / clarifié comme suit:

1. Section 01 11 01 (Descriptions des Item de Paiement), Section 19 (Peinture pour Revêtement de Toiture en Métal):

Subdivision .1 doit être supprimé dans son intégralité et remplacé par:

Cet article comprend la fourniture et l'application de peinture métallique pour toute la surface de toiture de tous les éléments (couleur de la couche de finition choisie par la CCN) et l'élimination des matériaux excédentaires sur un site approuvé et payé par l'entrepreneur.

2. Pour l'article de soumission n ° 19, le système de peinture utilisé doit être le suivant:

- Liaison Apprêt directement au métal (DTM) par Sherwin Williams;
- Peinture de finition DTM alkyde-émail de Sherwin Williams (couleur à choisir par CCN);
- Préparation de surface et application d'apprêt / peinture selon les recommandations du fabricant.

CONTRACT ADDENDUM

ADDENDA AU CONTRAT

Barn Restoration 139 March Road

Réhabilitation de granges 139 chemin March

NR127

NR127

June 26, 2018

Le 26 juin 2018

Page 2 of 2

Page 2 de 2

ADDENDUM No. 2

ADDENDA no. 2

Nathalie Rheault

Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux